
Zápisnica zo zasadnutia OZ v Píle konaného dňa 07.03.2014 o 18.00 na Obecnom úrade v Píle

 

Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvoril a viedol starosta obce 
Mgr.RNDr.Ing.Radovan Mičunek, PhD. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 
zúčastnili poslanci: Marta Koleková, Mgr.Filip Pudmarčík, PaedDr.Zuzana Vaňková, Dana 
Kschillová a hlavná kontrolórka obce Mgr. Iveta Balejčíková.

Rokovania sa s ospravedlnením nezúčastnila Katarína Kučerová.

Za zapisovateľku bola určená: Dana Kschillová.

Za overovateľov zápisnice boli určení: PaedDr.Zuzana Vaňková  a Marta Koleková.

Rokovanie OZ pokračovalo po odhlasovaní  programu, ktorý bol na podnet hlavnej kontrolórky 
doplnený v bode rôzne o Správu z kontroly dotácií a o Správu z kontroly činnosti za rok 2013 a bol 
nasledovný: 

1. Odpovede na dopyty občanov 

2. Kontrola uznesení

3. Informácie starostu obce

4. Žiadosť o dotáciu športového klubu

5. Prezentácia zámeru ZOO 

6. Záverečný úcet obce Píla za rok 2013

7. Návrh rozpočtu na rok 2014

8. Diskusia, rôzne (správa kontroly z dotácií, správa z kontroly činnosti za rok 2013, kultúrny 
kalendár,            harmonogram rokovaní OZ)

9. Záver

Za takto doplnený program hlasovali všeci prítomní poslanci.

 

1. Na zasadnutie OZ sa nedostavili žiadni občania, ani nebol doručený žiadny písomný dotaz.

 

2. Starosta informoval o plnení uznesení za r. 2013, sú zverejnené na stránke obce a sú aj prílohou    
zápisnice.

12 uznesení je v plnení, 19 je splnených a nesplnené 0.

 

3. Informácie starostu obce- náučný chodník- starosta poslal pripomienky architektke, bol 
schválený, zmluvu dal starosta k nahliadnutiu poslancom, zmluva je úcinná, bola zverejnená.

Verejný obstarávateľ chodníka- t.č. hľadáme obstarávateľa (suma ver. obstaráv. cca 2.000-3.000 
eur). Na obecný úrad už prišlo niekoľko ponúk.

Škôlka- pokračujú práce na streche, je prísľub z ministerstva, že nám škôlku schvália ak budú do 
konca mája dokončené inž. siete, vnútorné úpravy, atď.

Poslankyňa Vaňková sa ozvala s pripomienkou, že keď chceme stihnúť tento termín, treba zvolať 
brigádu a pomôcť si svojpomocne.

Maškarný ples- starosta poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na jeho realizácií. Zisk z 



maškarného plesu je 47 eur.

 

4. Obci prišla opätovná žiadosť zo Športového klubu v Častej o dotáciu. Nakoľko tento ŠK 
navštevujú aj mladí športovci z Píly a dosahujú významné úspechy na súťažiach, starosta navrhol 
sumu 150 eur. Hlasovanie: ZA-3, PROTI-1(poslankyňa Vaňková ).

Bolo prijaté uznesenie, je súčasťou prílohy zápisnice.

 

5. Prezentácia zámeru ZOO- na OZ sa dostavil p. Ševcík a p. Horská, ktorí sa zaoberajú chovom 
primátov, predložili spoločný projekt s obcou Píla. Podstatou projektu je vybudovanie ZOO na 
pozemku obce Píla v katastri obce Budmerice. Bude orientovaná predovšetkým na chov primátov s 
možnosťou  kŕmenia opíc návštevníkmi ZOO pod odborným dohľadom. Chovať tu budú aj menšie 
cicavce a hospodárske zvieratá (mini kozičky, poníky, ovečky, prasiatka, zajace, hydinu, lamy a 
pod.) Súčasťou projektu v prvej etape je vybudovanie tropického pavilónu a hospodárskeho dvora s 
detským kútikom. Obci Píla ponúkajú za poskytnutie pozemku 20% podiel z každej predanej 
jednotnej vstupenky. Zároveň je možnosť, aby občania obce Píla mali vstup do ZOO zadarmo.

Návrhy a očakávanie od obce:

- poskytnutie pozemku vo forme prenájmu od obce za podiel na vstupnom 

- spolupráca v oblasti legislatívnych príprav a krokov ohľadom ZOO a tiež v neskoršom období v 
prípade rozšírenia ZOO

- spolupráca pri propagovaní ZOO pred verejnosťou.

Celé znenie tohto zámeru na záver prečítala poslankyňa Vaňková.

Uznesenie bolo prijaté, je súčasťou prílohy zápisnice.

 

6. Záverečný úcet obce Píla za rok 2013- prejednával sa na  predošlom zastupiteľstve, bol 
zverejnený. OZ príjalo uznesenie, že obec nebude v r.2014 uplatnovať programový rozpočet- 
merateľné ukazovatele.

O záverečnom úcte obce za r.2013 informovala hl. kontrolórka Mgr. Balejčíková, uviedla, že sa 
môže tvoriť rezervný fond. Obec nemá dlh, bol celý splatený ešte v júni 2013. Nebudeme 
vykazovať % zadĺženia.

Záverečný úcet obce dostali poslanci k nahliadnutiu, prijali uznesenie, ktoré jednohlasne schválili.

 

7. Návrh rozpočtu na rok 2014- informoval o ňom starosta obce, bol zverejnení na web. stránke aj 
na úradnej tabuli. Zhodnotila ho a zaujala k nemu stanovisko hl. kontrolórka, správu má k dispozicii 
starosta. Poslanci prijali uznesenie, ktoré jednohlasne schválili.

 

8. Diskusia, rôzne (kultúrny kalendár, harmonogram rokovaní OZ)

Do rôzneho bolo navrhnuté p. kontrolórkou zaradiť správu z kontroly dotácií a správu z kontrolnej 
cinnosti za rok 2013- nenašla žiadne nedostatky, zároveň upozornila na novelu zákona č. 583, podľa 
ktorého sa môže dotácia schváliť až po schválení rozpočtu.

 

OZ schválilo kultúrny kalendár na rok 2014 (obdoba z roku 2013).

 



Starosta dal návrh, aby sa zmenil harmonogram zasadnuti na rok 2014- každý párny mesiac, 
posledný piatok v mesiaci, poslanci jednohlasne schválili a prijali uznesenie.

 

V diskusií sa p. Vaňková informovala na Deň zeme, či sa plánuje brigáda.

Starosta plánuje stretnutie s jubilantami a privítanie detí narodených v roku 2013.

 

9. Na záver poďakoval starosta prítomným za úcast a ukončil rokovanie OZ.

 

Zápisnicu zapísala 07.03.2014 Dana Kschillová

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Marta Koleková               …………………………

 

PaedDr.Zuzana Vaňková …………………………

 

 

 

 

Starosta obce 

Mgr.RNDr.Ing.Radovan Mičunek,PhD.


